

## SDHXCS Enrichment Classes (才艺课)

<b>Subject (科目):</b> <b>Please select one of the categories</b>	<b>SAT I Writing, Grammar, Critical Reading</b> SAT 班		
<b>Course Name (课程名称):</b>	SAT I SAT 班 <a href="#">公众号链接</a>		
<b>Teacher Name (教师姓名)</b>	<b>Clint Miller</b>	<b>Phone</b>	(858)925-6250
	<b>Anna Choi</b> <b>Sebastian Montes</b>	<b>email</b>	<a href="mailto:vienna.xing@ivymax.com">vienna.xing@ivymax.com</a>
<b>Teacher's background and brief (教师及其简介):</b>	<p>Clint is fully certified teacher with an educational background from Harvard and Yale. Experience implementing US, Canadian, and British curriculum tracks as principal of an international school. Experience designing curricula options, customized courses, and elite programs for several schools including online courses. Rich experience of SAT teaching experience as an elite tutor and internationally published writer with extensive editing experience in many fields.</p> <p>Clint 老师拥有哈佛和耶鲁大学授予的教学资格。他拥有丰富的 SAT 教学经验，也曾为多所著名学校（包括线上教学）定制精英课程和个性化课程。作为精英导师，他闲时还是国际出版作家，拥有多方面的编辑经验。</p> <p>Anna Choi is an instructor of SAT/ACT/TOEFL. Anna has rich experiences in teaching Test Prep courses. Student generally saw a 200-300 points increase in SAT Verbal section after 8 weeks summer intensive course. Anna also provides IvyMax students with tailored one-on-one tutoring and editing session. Anna knows what truly drives students' motivation, and can identify student weaknesses easily. In her lesson, she provides detailed explanation, well-organized content, and student-orientated progress.</p> <p>Anna 老师在飞达任教 SAT/ACT 和高中英语历史课程，Anna 老师教学经验丰富，任教 SAT 期间，学生通常可以在两个月的集训班以后提高 200-300 分（SAT verbal Section）。Anna 老师善于发现学生的问题，对症下药，她的教学风格细致，内容条理清晰，讲解深入浅出。</p> <p>After earning a Master's degree in journalism from Syracuse University in 2004, Sebastian became a reporter in the Maryland suburbs of Washington, D.C., covering one of the top public school systems in the country.</p>		

	<p>Sebastian 老师多年来是主流网站和知名杂志编辑，修改以及撰写文章。他拥有丰富的写作和文章修改经验，善于发掘学生长处以及与学生深度交流。他教学风格轻松幽默，让沉闷的写作课变得生动有趣，深得学生以及家长的喜爱。</p>			
<b>Course brief and Description</b> (课程简述):	<p>This course is taught by renowned professional instructors, and systematic training will help student improve their testing skill.</p> <p>本课程由知名专业讲师授课，系统培训将帮助学生提高测试技能。包括 2 套 PSAT 测试题 + 4 套 SAT 测试题（飞达负责出学生考试成绩及专业的成绩报告，学生将需要在 IvyMax 圣地亚哥学习中心进行模拟考）。</p>			
<b>Course Objectives</b> (课程目标):	<p>Improve SAT testing skill; critical reading and writing; SAT math overview and practice test review.</p> <p>提高 SAT 考试技巧; 批判性阅读和写作; SAT 数学概述和实践测试复习。</p>			
<b>Pre-requisite/Student Ages</b> (先决要求/学生年龄要求):	<p>9-12 Grade 9-12 年级</p>			
<b>Student Evaluation / Presentation</b> (评分方法 (演出、比赛、展示等)):	<p>Practice test performance 练习测试表现</p>			
<b>Maximum Number of Students to be Enrolled (最多招生人数限制):</b>	<p>35 Students</p>			
<b>Course Fee (报名费 / 学费):</b>	<b>Registration &amp; material fee</b>	\$498 / Session	<b>Special course fee</b>	Do not fill

	Subject	Time	Date
<b>PSAT/ SAT I</b>  <b>San</b>	PSAT/ SAT I Writing, Grammar, Critical Reading	<b>Sundays</b> (Hua Xia Miramar College Campus) 11:30 am – 1:00 pm or 1:30 pm – 3:00 pm	8/25-11/24 (2019 Fall session)  1/26-4/26 (2020 Spring session)
	PSAT/ SAT I Math Overview	<b>Saturdays</b>	

<b>Diego</b>	PSAT/ SAT I Practice Test Review	(IvyMax San Diego Center at Carmel Valley) 4:00 pm -5:30 pm	
--------------	----------------------------------	--	--

SAT/PSAT Classes Schedule Fall Session		
	IVYMAX Location	HuaXia Location
1		8月25日
2	9月7日	9月8日
3	9月14日	9月15日
4	9月21日	9月22日
5	9月28日	9月29日
6	10月5日	10月6日
7	10月12日	10月13日
8	10月19日	10月20日
9	10月26日	10月27日
10	11月2日	11月3日
11	11月9日	11月10日
12	11月16日	11月17日
13	11月23日	11月24日
SAT Test Date:		12月7日
Optional Writing Workshop:		12月8日 12月15日

SAT/PSAT Classes Schedule Spring Session		
	IVYMAX Location	HuaXia Location
1		1月26日
2	2月1日	2月2日
3	2月8日	2月9日
4	2月22日	2月23日
5	2月29日	3月1日
6	3月7日	3月8日
7	3月14日	3月15日
8	3月21日	3月22日
9	3月28日	3月29日
10	4月4日	4月5日
11	4月11日	4月12日
12	4月18日	4月19日
12	4月25日	4月26日
SAT Test Date:		5月2日
Optional Writing Workshop:		5月3日 5月10日